
Program jednání VV OSH Semily  
dne 6.12.2011 v zasedací místnosti OSH 

 
 
 
      1.    Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 
      2.    Zápis z minulého jednání VV OSH. 

3. Kontrola čerpání rozpočtu. 
4. Svolání shromáždění představitelů SDH 
5. Schválení navržených vyznamenání. 
6. Předání materiálů pro SDH + vysvětlení. 
7. Různé. 
8. Diskuse. 
9. Závěr. 

 
Jednání zahájil přivítáním br. starosta. Dále schůzi řídil br. Adametz. 
 
Ad 1. Zapisovatel jednání určen br. Jiřička. Ověřovatelé zápisu: Bachtík, Medek. 
 
 
Ad. 2.  Zápis z minulého jednání přečetl jeho zapisovatel br. Jiřička 
  
Ad.3   S čerpáním rozpočtu seznámil br. Mlejnek 
           Z uhrazených odvodů vyplývá, že stále roste počet mladých hasičů v okrese.  OSH 
Semily čerpalo v roce 2011 celkem 399.865,- Kč dotačních prostředků. Rozpočet OSH by 
mohl skončit dokonce mírným přebytkem. 
 
Ad. 4.  Svolání Shromáždění představitelů SDH   
 Shromáždění delegátů SDH okresu Semily bude svoláno na čtvrtek 19.1.2012 do KC 
Golf. Dle usnesení z minulého Shromáždění je začátek posunut na 16:00 hodin.  Ukládá se br. 
starostovi zajistit místo a pozvat hosty. Pozvání do sborů půjde standartní cestou, zajistí br. 
Mlejnek. 
 
Ad.5 Navržená vyznamenání přečetl br. Bachtík.  Všechna byla schválena. 
 
Ad 6. Předání kalendářů 
 Br. starosta předal zástupcům okrsků kapesní kalendáře k distribuci po VVH sborů 
v okrscích. 
 
Ad.7. různé  
- informace o ZHV Levínská Olešnice: poděkováno OORM za přípravu a SDH Levínská 
Olešnice za připravené zázemí..  
- setkání neziskových organizací – Panel. Br. starosta informoval možnosti zapojení sborů 
(kde není jednotka) do pomoci při krizových situacích. Proběhla  první schůzka, které se br. 
starosta zúčastnil. Koordinátorem projektu je p. Studený z ČCK. Věc dále bude v našem OSH 
postoupena OORV. 
- zhodnocení setkání Daliměřice přednesl br. Vejnar, který rovněž informoval o aktivu 
zasloužilých hasičů našeho okresu. Bylo poděkováno za zajištění zázemí pořádajícímu sboru. 
Br. Vejnar dále apeloval na okrsky, aby se dohlíželo na postup ve vyznamenávání. Je běžným 



jevem, že aktivní funkcionáři na sebe „zapomínají“. Okrskoví funkcionáři by toto měli 
v budoucnu více hlídat. 
 
Ad.8 diskuse 
Br. starosta informoval o postupu ohledně odprodeje garáže. Je již převedena na OSH a čeká 
se na zápis v katastru nemovitostí. Pak bude odprodána Městu Semily. 
Dále informoval o žádosti pořadatelů dětského seriálu „Soptíkův pohár“ o převzetí záštity 
OSH nad tímto pohárem. Bylo schváleno. 
 
Br. Koželuh – je třeba zajistit stadion v Turnově na poslední červnový víkend 
 
Br. Krafek – v případě, že jednáno o zahrání nějaké písničky na rádiu Sever pro zasloužilé 
hasiče u příležitosti nějakého jubilea, bylo by vhodné jim toto dát vědět i s frekvencí, kde se 
dá ta stanice naladit. 
 
Br. Vejnar je tímto navržen za vedoucího aktivu Zasloužilých hasičů OSH Semily. Jeho 
schválení bude VV oSDH Semily  navrhnuto Shromáždění delegátů v lednu v KC Golf. 
 
Br. Mlejnek informoval o problematice zrušených sborů. Jedná se o protokolární zrušení 
SDH: 
Roudný – fůze s Karlovicemi (2005)  Kolora, závod 1 – zánik zřizovatele (2000) 
Pohoř – zánik sboru (2005)   Trevos, Košťálov – zánik řádně dle stanov 
Záhoří – fůze se Smrčí (2005)  Mokrý – zánik sboru (2005) 
Mrklov – zánik sboru (2005)   Jestřabí – zánik sboru (2005) 
Hrabačov – zánik řádně dle stanov  Helkovice – zánik řádně dle stanov 
VV OSH Semily souhlasí s protokolárním zrušením těchto SDH. Dlouhodobě nevyvíjí 
žádnou samostatnou činnost, ani neodvádí členské příspěvky na OSH.     
 
 
 
Ad.9 závěr v 16:35 hodin 
 
  
 


